
Årsmötesprotokoll 20110329 / Höganäs Nedre Byaförening

Mötet inleddes med att Peter Kovacs berättade om planerna för
Höganäs framtid bland annat  är målet att 2015 skall Staden ha
10.000 innevånare, kommunen totalt 25.400.
Vidare redogjorde han för byggprojekt som skall påbörjas.
Frågan om vilken hänsyn kommunen tar när det gäller framtida
vattenhöjning fick inget riktigt svar. När det gäller antalet
bostadsrätter kontra hyresrätter så påstod han att
det som gäller (25/75%) är vad hyresgäster vill ha.
Kommunens krav på byggare är ett pris på 1250kr/kvm.
Peter avtackades med ett 3-årigt medlemskap i Byaföreningen.

§1 Mötesordförande Peter Kinch
§2 Sekreterare  Hans Sundberg
§3 Justeringspersoner Lars-Åke Karlsson, Hans

Johansson
§4 Kallelsen godkändes
§5 Närvarande medlemmar  36 st enl. lista
§6 Verksamhetsberättelsen lästes och godkändes.
§7 Kassören läste den ekonomiska redogörelsen.
§8 Revisorernas berättelse läste. Styrelsen be-

viljades ansvarsfrihet av mötet.
§9 Medlemsavgiften för 2012 oförändrad 100:--
§10 Val av styrelse:

Ordförande Susanne Ravani 1 år
Kassör  Birgit Olson 1 år
Ledamot Peter Kinch kvarstår
               Håkan Rosenqvist kvarstår

Lasse Olsson 2 år
Christer Svanberg 2 år
Marti Norgren kvarstår



Suppleant Cia Nilsson 1 år
Lena Karlsson 1 år

Revisor Jan Norgren 1 år
Bengt Paulsson 1 år

Suppleant  Gunilla Elmkvist 1 år
§11 Valberedning; Kent Karlsson, Anki Martinsson och

         Maria Adin. Kent sammankallande
§12 Susanne redogjorde för styrelsens synpunkter på

översiktsplanerna
§13 Mötet godkände att styrelsen fortsätter att arbeta

överskiktsplanerna samt hamnplanerna.
Undersöker olika alt. för att producera en vepa.
Håller koll på vad som händer med kv.Flora.
Vi bör avråda från att locka hit  t.ex. H & M

§14 Inga övriga frågor
Hans Sundberg avtackades.

§15 Mötet avslutades

Mingel vidtog.
Vid protokollet Hans Sundberg
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